

Title (en)
Knitwear.

Title (de)
Gestrick.

Title (fr)
Tricot.

Publication
EP 0309391 A2 19890329 (DE)

Application
EP 88810498 A 19880720

Priority
CH 362787 A 19870921

Abstract (en)

The knitwear consists of two separate knitwear parts (1, 2) lying essentially parallel on top of one another and having individual stitches (3, 4), in which the yarn is changed over or transferred from one knitwear part (1) to the other (2). The knitwear parts (1, 2) are thereby connected to one another in such a way that a kind of insulating air chamber (5) is obtained between the two which gives the knitwear thermal properties. <IMAGE>

Abstract (de)

Das Gestrick besteht aus zwei separaten, im wesentlichen parallel aufeinander liegenden Gestrickteilen (1,2), die vereinzelte Maschen (3,4) aufweisen, bei denen der Faden von einem Gestrickteil (1) auf den anderen (2) umgehängt oder übertragen wird. Dadurch werden die Gestrickteile (1,2) derart miteinander verbunden, dass zwischen den beiden eine Art isolierende Luftkammer (5) entsteht, die dem Gestrick thermische Eigenschaften verschafft.

IPC 1-7
D04B 1/22

IPC 8 full level
D04B 1/22 (2006.01)

CPC (source: EP)
D04B 1/22 (2013.01); **D10B 2201/02** (2013.01); **D10B 2211/02** (2013.01); **D10B 2403/0114** (2013.01); **D10B 2403/023** (2013.01); **D10B 2501/02** (2013.01)

Cited by
EP0861932A3; WO0200981A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES FR IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0309391 A2 19890329; EP 0309391 A3 19910807; CH 674748 A5 19900713

DOCDB simple family (application)
EP 88810498 A 19880720; CH 362787 A 19870921